
Commissie Milieu en Mobiliteit 15 september 2021

De fractie van de VVD heeft de volgende vraag ingediend:

Voor het zomerreces heeft de laatste informatie-uitwisseling en beschouwing plaatsgevonden over 

de kansen en wensen om al dan niet opnieuw een aanvraag in te dienen bij het Nationaal 

Groeifonds. De VVD fractie is benieuwd naar de actuele status en inzichten. Kan de gedeputeerde 

ons daarover informeren?


